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STATE OF NORTH CAROLINA N THE GENERAL COURT OF JUSTICE
SUPERIOR COURT DIVISIQN
CQOUNTY OF WAKE ‘ 08 CVS 018831,

LINDA LEE FISHER, EXECUTRIX OF
THE ESTATE OF MICHELLE MARIE

]
]
FISHER YOUNG, ] P
] LW =
Plaintiff, 1 _ Lo W
1 AFFIDAVIT OF R.C. SPIVEY III
V. ] _
]
© JASON LYNN YOUNG, 1
]
Defendant. ]
]

I swéar that the following is true to the best of my knowledge:

1. My name is R.C. Spivey IIL. Iam employed by the Wake County Sheriff’s Department
as an Investigator with the Cringinal Investigation Division. I have been employed by the Wake
County Sheri[f’s Department since April of 2004 and was assigned to the Criminal Investigation
Division in Oclober of 2006.

2. 1 have worked almost sxclusively on the investigation of the murder of Michelle Young
since March 2007 and am familiat with evidence gatbered by thc Wake County Shenff's
Department in this investigation.

3. In connection with this invesﬁgaﬁon, I gave affidavits on February 13, 2008 and
November 6, 2008 in support of search warrants. These affidavits are attached l.:o this Affidavit
as Exhibits A and B. I have apain reviewed my affidavits and again affirm under oath that they
are frue. The investigation is ongoing, but I have not Jearned anything which would cause me 10

retract any statements in BExhibits A and B.
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4. The facts set forth in Exhibits A and B do not detail all information gathered in the
investigation of this cime by the Wake County Sheriff s Department, the City-County Bureau of
Investigation and the State Bureau of Tnvestigation, 1 am familiar with other items of fact
developed during this investigation that have not been placed in the public record to support 2
search warrant, and, in my opinion, this evidence, together with the facts ssl forth in Exhibits A
and B, indicates that Jason Young was the perpetrator. Since our investigation is ongoing, _it is
important that I no! recite facts beyond those in Exhibits A and B.

5. T have been provided a copy of the Complaint in this civil case. Based on my experience
in law enforccment, which 1g sct forth m detail in Exhibits A and B, and my knowledge of the
evidence gathercd in the investigation of the death of Michelle Young, in my opinion, the
allegation in fhe Complaint that “in the early morning hours of November 3, 2006, Jason Young
brutally murdered Michelle Young at their re_sidence” is true.

This.3 7 **day of December, 2008.

e/

RC. Splveym/ ’

Subscribed and sworn to before me
this the ..fl—#l day of December, 2008.

Signature of Notary Public Ti:‘:l?ﬁ;;
e
Defsb Stachng (8 ¥ °
Printed Name of Notary Pﬁbhc
My Commission Expires: ;
cox.\\‘é

e




SEARCH WARRANY STATE OF NORTH CAROLINA In the General Court of Justice

Walke County S‘M Court Division
s oh B

En the Matter of: Michelle Youns (06-141641)

A reviewed of the copies of Cassidy Yonng's medical records reveled no mention, pfcsczipﬁon, or
reference to Pancof PD. However, there were references, suggestions, and prescription notes concerning
children's medications, ibuprofen, Tylenol, and rash creams.

) The records also acted as conformation that Jason Young wordked for Pan American Laboratories. On an
msurance form dafed April 2nd, 2004, it lists Jason Young as Cassidy Young’s father and gives his employer as
being Pan Axcerican Laboratories. The form appears to have been sipped by Michelle Young,

As previously stated, Jason Young was formerly a sales representative for Pan American Laboratories.
Pan American Labotsatories is now doing business as Pamlab, Pamiab was contacted on 07/14/08 and the Wake
County Sher#{’s Office investigators requested information on M. Yomng’s employment history. Investigators
specifically requested to know about which medications Jason Young had recsived training and which
medications be had been piven samples.

The following reply was received from Pamiab on 07/21/08: .

“Our Compliance Department was waiting for my return in order to send information to you. There may have
been a communication error on my pait and I apologize for the delay.

Jason Young was a pharmacentical sales representative for Pan American Laboratories from 3/18/20072 -
1/24/2005 when he resigned for another job. During the course of his employment he would have been
thoroughly traived in produet knowledge for all products he sampled.

Aftteched 1s & report showing products sampled by Jason Young -dm-ing the period 1/1/2004 through 12/31/2005.
Please iet me know if you require any additional information.

Lee Ingles
Drrector of Human Resources
985-867-.57617

In the attachment to Pamlab’s reply, Pamlab listed Pancoff PD as 2 medication, that was represented by
Mr. Young. It lists Pagcof PD 15 ml. and Pancof PD 4 oz. a5 being the medications and sample sizes that were
issued fo Mz Young by the company. ' : SRR

Upon review of the investigation thos far. and dus tw B~ lack of coopzration. lason Y oung's
parti¢ipation in his wife’s murder cannot be ruled out.
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SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA In the Genera.l Cours of Justice
Wake County Rt Court Division

In the Matter of: Michelle Young (06-141641)

Until recently, Jason Young was employed by Novo Nordisk and worked as a drug sales representative
in the Greenville, South Caroline area. In the course of his employment he was issped a company owned
computer, This computer had the capability to access the Internet and to transmit and receivé data. Jason
Young was recently separated from Novo Nordisk and the computer was returned to the company.

MNovo Nordisk has reportedly been able 10 recover data from the hard drive of the computer 1ssued to
Jason Young. This search warrant is being requested for the limited purpose of gatbering possible evidence and
recovered data from a compuier used by Jason Young that is the personal property of Novo Nordisk. If issued,
the requested search warrant will be served upon Novo Nordisk through it's local designees, the Williams
Mléllen Law Firm located at Highwoods Tower One, 3200 Beechleaf Court, Suite 500, Raleigh, North Caroling
27604. :

Base‘d upon this affiant’s training and expericnce, it is believed tl'.;c preceding facts establish probable
cause to believe that the collection of the described data will aid in the continuation of the Mickelle Young
homicide investigation and aid in the identification of the person or persons who acted as participants in the
crime of N.C.G.S. 14-17 Murder,

For these reasons, this affiant respectfnlly requests this search warrant.
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STATE OF NORTH CAROLINA In the General Court of Justice
Wake County District Court Division

EXHIBIT

In the Matter of: Michelle Young (06-141641)

A

I the undersigned applicant do swear and/ or affirm to the following facts:

On November 37, 2006 the City-County Bureau of Identification processed the 5108 Bivchleaf Dr. crime
scene. The lead agent on this case was Agent Mike Galloway. Duting the course of the crime scene processing,
he collected DNA swabs from the closet doorway adjacent to where the thlm, Michelle Young, was
discovered.

One DNA swab was collected from an area sixteen inches from the floor and seven inches from the
frame of the door to Yason Young’s closet, The area, which was in close proximity to the vietim and surrounded
by what appeared to be blood splatter, was described as a possible print. Due to it’s location and the reasonable
belief that it was in a place where the assailant may have come in contact with the wall, i was.sent to the State
Bureau of Investigation. The results of the testing were described as follows: “The DNA profile obtained from
swabbing from the sheet rock MATCHED the DNA profile obtained from the bloodstain of Jason Young”

In addition to the sample taken from the area aroung the closet door, 2 DNA swab was collected fiom 2
Jewelry box located in the crime seene. The jewelry box was processed because several drawers appeared to
bave been removed aud taken from the scene. The result of the festing was described as follows: “A partial
DNA profile was obrained from the swabbing from the jewelry box...” “The DNA profile obtained from the
bloedstain of Jason Young CANNOT BE EXCLUDED as a donor to the partial profile.”

On November 6, 2006 Investigators from the Wake County SherifP's Office spoke with a New York
Times delivery person. The delivery person had delivered the New York Times to the Enchanted Oaks
subdivision for approximately three years prior to the murder of Michelle 'Young.

5108 Birchleaf Dnive is located in the Enchanted Owvks subdivision,

The New York Times delivery person stated that they routinely start their round at 2:30 am and finish at
around 5:30 am. This puts them in the area of 5108 Birchieaf Drive belween the hours of 4:00 am and 5:00 am.

The delivery person stated that they are familiar with the Birchleaf Drive area and that it is usually very
dartk in the area around 5108 Birchleaf Drive. However on the morning of November 3, 2006 the residence at
5108 Birchleaf Drive stood out because ai] of the lights, inside and outside the home, were on. The Delivery
Person stated that they thought that the residents may have had a party. They also saw a light colored SUV
parked near the home and thought that this may have been one of the lasi guests to Ieave. In the opinjon of the
New Yotk Times delivery person, the light colored SUV was parked in such a manner that it appeared to have
been unloading or loading something,

The light colored SUV seen by the New York Times delivery person is similar is to the vehicle, a white
Ford Explorer, driven by Jason Young at the time of the murder of Mickielle Young,
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SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA In the General Court of Justice
Wake County District Court Division

1n the Matter of: Michelle Young (06-141641)

Continuation of: Constitutes evidence of a crinte and tk_e identity of a person participating in a crime;
Murder (G.S. 14-17)

Continuation of: Description of Property to be Seized;

1) A pair of Bush Puppies brand shoes. The style will be Orbital, Sealy, ot Beliville. (SEE
ATTACHMENT # 1 for the outsole design that corresponds to the shoe style)

2) A pairof Franklin Athletic shoes. .

3) A pair of Recbok white/red NET HEX shoes (leather basketball shoe)

4) A pair of Adidas white/nevy Fortitude shoes (feather athletic jogging shae)

5) A dark colored long sleeve pullover garment with a lighter colored thin stripe bisecting the chest area
(SEE ATTACHMENT # 2C and 2D)

6) A white end yellow gold bracelet with alternating circles of the different colors of gold

7) An egg shaped sterling sitver tooth box with an attached ribben

8) A man’s platinum wedding band

9) A woman’s platinam wedding band '

10) A platimmn solitaire 2-3 ct. diamond ring (stands out due 1o “flecks™)

11) A pair of diamond ear rings

12) A pearl necklace

13) Cash gas receipts

14) Receipts, documenis, and / or rental agreements showing the renting or leasing of a storage vmit or
storage space in the area of Etowah, North Caroline. '

Coniin uation oft Description of Premises and Curtilage fo be Searched;

132 Timberlane Drive .
Btowah, North Carolina 28729

. Including all outbuildings on the premises and cartilage of the property owned.

This is a brick residence with a attached garage. (SEE ATTACHMENT # 3A and 3B )
Continuation of: Description of Persons to be Seerched and/or Seized;
Jason Lyon Young

White Male, Date of Birth April 4™, 1974
(SEE ATTACHMENT # 4)

A search is requested for the limited purpose of seeing the make, style, and outsole design of the shoes that he is

‘wearing.
SWORN AND SUBSCRIBED TO BEFORE ME page 1
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SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA In the General Court of Justice
Walke County Distriet Court Division

In the Matter of: Michelle Young (06-141641)

Continuation of: Description of Vehicle to be Searched;

1 A silver 2007 Chevrolet Uplander with North Carolina registration plate # WEW9864,
, leased to NOVO NORDISK INC 132 Timberlane Dr. Etowah, NC.
(Jason Young is employed with NOVO NORDISK, INC and this is his “work” vehicle. It is
also his primary mode of transportation at this time)
2) A white 2004 Ford Explorer with North Carolina registration plate # S8930,
(This vehicle is registered to Jason Young)

Continuation of: Description of other Place or Item (o be Searched;

N/A

Continuation of: Probable Caitse:

This affiant is a Deputy Sheriff/ Investigator for the Wake.County Sheriff’s Office assigned to the
Criminal Investigation Division. I have been employed with the Wake County Sheriff’s Office since April of
2004 and assigned to the Criminal Investigation Division since October of 2006. Prior to joining the Wake
County Sheriff's Office, I worked for nine years with the Durham City Police Department. While with the
Durham City Police Department I worked as a Detective, and a Detective Supervisor, in the Violent Crimes
Unit of the Criminal Investigation Division. While serving with the Criminal Investigation Division I
investigated and paruclpatsd in investigations of adults and juveniles, both as suspects and victims of erimes.
My assigoments and experiences have included the criminal investigation of property crimes, crimes of violence
against persons, fraud cases, drug investigations, child abuse cases, and covert and elecironic surveillance
operations. During the past 16 years as a Jaw eaforcement officer, I have received, and continue to receive,
specialized training through schools, law enforcement agencies (Federal, state, and local), and serinars. This
has included specialized training in criminal investigations, interview and inferrogation, statement analysis,
search warrants, criminal and psychological profiling, criminal investigative analysis, crime scene searches,
analytical investigative techniques, conspiracy investigations, and criminal intelligance.

On November 3“‘ 2006, the Wake County Sheriff's Office responded t 5108 Birchleaf Drive, Raleigh,

North Carolina in reference o the murder of Michelle Young. Her sister, Meredith Fisher, discovered Mirs.
Young’s body. Meredith Fisher reported that she had stopped by the Birchleaf Drive location at the request of
the decedent’s husband, Jason Young. According to Ms. Fisher’s statement, Mr. Young called her on the
morning of Noveraber 3%, 2006 and asked her to pick up several computer printouts that be had Jeft on his home
printer. The printouts were said 1o have been of a belated anniversary gift. Mr. Young supposedly did not ‘wani
the decedent to discover the surprise gift he was planning for her.
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SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA In the General Court of Justice
Wake County District Court Division

In the Matter oft Michelle Youne (06-141641)

Meredith Fisher has stated that she responded to her sister’s home, passed through the unsecured garage,
and entered the residence through the garage / kitchen door. Once inside she walked through the residence and
ultimately discovered the decedent lying ox the floor of her bedroom. In addition to discovering the decedent,
the decedent’s child was reportedly discoversd by Meredith Fisher as well, After locating the desedent, Ms. i
Fisher called 911, 5

Once responding deputies arrived at 5108 Birchleaf Drive they secured the scene and it was processed by
the City — County Bureau of Identification. As a part of the crime scene processing, items that may be of an
evidentiary value are seized. Some of the items seized from a crime seene may need additional analysis or. .
processing in order to determine the extent of their evidentiary value. This was the case with several items
taken from 5108 Birchleaf Drive. :

According to the Young family, the victim’s husband, Jason Young was informed of his wife’s death on
the evening of November 3%, 2006. This occurred wpon his arrival at his mother’s home in Brevard, NC. Upon
learning of the death, Jason Young and his family made their way to Raleigh. While in route, he was contacted
by Detectives from the Criminal Investigation Division of the Wake County Sheriff’s Office. During their brief
conversation, Jason Young stated that he would not be willing to speak with the investigators until be had
secared legal counsel. The investigator was aitempting to enlist Jason Young’s assistance in the ecarly stages of
the fnvestigation. Mr. Young could have done a walk through of the residence to look for items that were
missing or out of place. He could have provided names of person that may have had 2 conflict with him or his
wife. He could have also provided information on recent visitors or workets that may have been in the
residence. However, he refused to come to the seene or to continue speaking with investigators. The
conversation concludes with Jason Young hanging up on the investigator who is speaking with him.

Tason Young reportedly obtained legal counsel on or about November 6%, 2006. Despite being
requested o do 8o, he has not spoken with anyone from the Wake County Sheriff's Office since.

Dhring the crime scene search of the residence conducted by the City-County Bureau of Identification, a
pillow was located in the victim’s bedroom. This pillow contained two footwear impressions in what appeared
o be blood.

During subsequent analysis by the City-County Bureau of Identification, one footwear impression was
identified as a “Frankiin” brand athletic type shoe through a footwear database. The number 10 could be scen in,
the impression. The other footwear impression could not be identified

The unidentified footwear impression was submitted to the NC State Bureau of Investigation (SBI)
Laboratory. Agent Karen Murmray of the Latent Evidence section of the SBI Laboratory continued searching
footwear databases in an attempt to identify the shoe. On December 11, 2007, Agent Murray emailed &
photograph of the unidentified footwear impression to Michae] Smith of the Federal Buzean of Investigation

SWORN AND SUBSCRIBED TO BEFORE ME page 3

DATE ﬁé/—é&b‘ﬂg




12/08/2008 MON 15:34 FAX 5158340530 oo/ 038

SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA In the General Court of Justice
- Wake County District Court Division

In the Matter of: Michelie Youny (06-141641)

(FBY) in Quantico, Virginia. Smith conducted a scarch through the FBI Footwear database in an attermpt to
identify the brand of the unidentified footwear impression. The unidentified footwear impression could not be _
identified. . ;

Smith advised Agent Murray he would continue to search the database on a regular basis due to the _
database being continuensly updated. :

On Yanuary 25, 2008, Sioith telephoned Agent Murray aud advised that he found a shoe that coesponds
with the unidentified footwear impression located in the bedroom of Michelle and Jason Young. Smith ,
concluded the footwear impression was made by 2 “Hush Puppies”™ brand shoe. Smith’s co-worker, Eric i
Gilkerson, reviewed the comparison and agreed with Smith’s conclusion. Agent Miray also reviewed Smith’s 5
compatison and agreed with his conclysion.

Smith contacted Tom Riha of “Hush Pappies” brand shoes located in Rockford, Michigan. Smith
requested information pertaiming to what modets of “Hush Puppies” brand shoes had the same outsole design as
the sample in the FBI database which was compared to the footwear impression left in the crime scene. Agent
Muzray also spoke with Riha directly about this matter. Riha informed Agent Murray that two separate models
of “Hush Puppics™ had this same ontsole design. He stated “Hush Puppies™ models “Hush Puppies Bellville”
and “Hush Puppies Sealy” contained this specific outsole. Both models bad been discontinued. Riha told Agent
Murray there could possibly be another model that contained this same outsole desige but he needed 10 continue
searching his records. Sinee the shoes were disconfinued, stores no longer carried the shoes to be sold but that
some intemet shoe sites could possibly have a pair. (SEE ATTACHMENT # 1) '

On Decernber 6%, 2006 an inquiry was made 10 DSW Shoe Warehouse due to attempting to locate shoe
purchases made by Jason and Michelle Young. A DSW shoe warehouse card was located as part of ibie crime
scene search of the Young’s residence. DSW provided a printout pursuant to a Court Order showing purchases
made by Jason and Michelle Young.

DSW records reflect that on July 4, 2005, Jason Young purchased four pairs of shoes from DSW Shoe
Warehouse in Cary, NC. The four pairs of shoes were described as: 1) Reebok white/red Net Hex men’s
basketball athletic leather, size n/a; 2) Candies C-Delfin wood low heel buckle with bow slide, junior leather
sandal, size 7; 3) Hush Puppies Orbital plain toe slip on men’s casual leather shoe, size 12; and 4) Adidas
white/navy Fortitude men’s leather athlefic jogger. (SEE ATTACHMENT # 5A, 5B, 5C, and 5D)

An inquiry was made to “Hush Puppies™ to delermine if the “Hush Puppies Orbital™ shoe had the same
outsole design as the “Huosh Puppies Bellville” and “Hush Puppies Sealy” models. Tom Riha researched the
shoe and telephoned Agent Murray to advise her that the “Orbital” model did have the same outsole design as

" the “Hush Pupples Bellville” and the “Hush Puppies Sealy™, therefore, it had the same outsole as the footweat
impression in blood located ingide the crime scene. This shog had also been discontinued.
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SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA Iy the General Court of Justice _
Wake Conaty District Court Division !

In the Matter of: Michelle Young (06-141641)

. Riha told Agent Murstay that be could inguire with the Hush Puppies mamifacturer in China to determine !
if he conld have a pair of “Hush Puppies Orbital” shoes made in size 12 which was the size that DSW records |
reflect Jason Young pwchased from DSW,

Rihe sent copies of DSW purchase orders and shipping records of shoes purchased from Hushpuppies.

On November 20, 2007, pursnant to a search warrant executed at the Young’s residence, some decking
boards weze seized from the rear deck of the house. Investigators noticed footwear impressions on the boards |
that hrad apparently been made while the deck had stain a Japhed 10 it. These same footwear impressions were -
also noted during the crime scene search in November 3°, 2006. When compared to the cutsole design of the i
“Franklin” brand athletic shoe left in blood inside the crime scene, the footwear impressions in the stain
appeared o be similar in desipn.

Further comparisons are being made by Agent Murray in an attempt to determine if the the footwear
impressions in stain are the same as the “Franklin” brand athletic shoe identified in the crime scene.

Due to0 Jason Young's lack of cooperarion, it became necessary for investigators to confirm his
whereabouts during the evening of November 2™, 2206 and the early morning hours of Novernber 37, 2006.

On November 4th, 2006 investigators from the Wake County Sheriff’s Office traveled 1o the Hampton
Inn ip Hillsville, Virginia, The investigators were able to obtain computer records of Jason Young checking in
1o the Hampton Inn on the night of November 2™, 2006, In addition they were able to view a security video that
showed Jasor Young at the front desk and in the lobby area of the Hampton Inn from 1049 pm to 10:51 pm
(SEE ATTACHMENT # ).

The sccurity video was seized and taken into evidence by the Wake County investigators for nse in the
continuing investigation and so that further analysis could be preformed. As part of the continving analysis, the
video was transfered into a digital format that was placed on DVD’s. This transfer made it simpler to review
imeges that had been recorded on the fourfeen security cameras at the Hillsville, Virginia Hampton Inon The
video transfer was preformed by an analyst with the North Carolina State Bureau of Investigation and the
tmages were analyzed by an investigator in the Intelligence Unit of the Wake County Sheriff’s Office.

As stated, Jason Young in seen on videc at the front desk and in the lobby area of the Hampton Inn from
10:49 pm to 10:51 pm. During this initia] recorded appearance He is seen wearing, what appears to be, a light
colored long sleeve pullover garment with several bittons going from the mid chest area upwards (SEE
ATTACHMENT # 2A and 2B). However in subsequent video recordings he is seen weanng garments different
from the ones worn in his initial appearance. At 11:59 pm, Jason Young is once again seen at the front desk of
the Millsville, Virginia Hampton Inn. On this occasion he appears to be wearing a dark colored long slecve
SWORN AND SUBSCRIBED TO BEFORE ME : page 5
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SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA In ke General Court of Justice
‘Walke County District Court Division

In the Matter of: Michelle Young (06-141641%

puilover garment with a lighter colored thin stripe bisecting the chest area (SEE ATTACHMENT # 2C). The
whereabouts of this second garment has never been established and it unaccounted for at this time. i

Shortly after Jason Young's second appearance in the lobby of the Hillsville, Virginia Hampton Inn, he
is recorded headed toward the side exit at the southern cnd of the hotel. In this security video image (SEE !
ATTACHMENT # 2D) he is scen wearing the same dark colored long sleeve pullover garment with a highter :
colored thin stripe bisecting the chest area. The exit door where this security video camera Is located is the |
same door that hote] employees discovercd a rock that had been placed in the door jam. This action had the
effect of blocking the door from closing and automatically locking. it also made it unnecessary for anyone to :
use their keyeard whén reentering through this door. This i§ important becaiss tHe Keycard system records )
when a keycard is used. It also records to whom the keycard has been assigned. i

Jason Young’s assigned keycard was only used on onc occasion. The single keycurd use was
approximately six minmtes after Jason Young was registered info the hotel. As seen in the security video, Jason
Young does leave his hotel room. However, the next recorded use of a keycard 1s at approximately 11:41 am by
the Hampton Inn housekeeping staff,

When Jason Young amrived in Brevard in the late afternoon of November 3™, 2006, between 3:30 pm
and 4:00 pm according to Jason Young's mother, Pat Young, he was wearing a white shirt and a ie. Pat Young
said that her son exited his vehicle and had his jacket slung over his shoulder. She also stated in interviews with
Wake County Investigators and agents with the North Carolina State Bureau of Investigation that no luggage or
clothing was removed from Jason Young’s vehicle, a white Ford Explorer, while he was at her home. In
addition, Pat Young denied that her son washed, changed, or discarded any clothing while at her home. These
statements concerning the clothing were confirmed by Gerald Melntyre. Mr. McIntyre is Pat Young’s husband
ang the stepfather of Jason Young.

Jason Young, his mother, sister and brother-in-law left Brevard, North Carolina in Mr. Young's white
Ford Explorer and headed toward Raleigh, North Carolina on November 3™, 2006 at approximately 5:00 pm
according 10 Pat Young. While in route to the Raleigh area it was determined that the Young’s would go to
Michelle Young™s sister’s home in Fuquay Varina, North Carolina. Meredith Fisher, Michelle Young’s sister,
resides at 1532 Lake Glen Drive Fuquay Varina, North Carolina. Afier the Young's arrived at Ms. Fisher’s
home, and prior to Jason Young’s Ford Explorer being vnpacked, uniformed deputies arrived and secured the
vehicle. A search warrant was obtained for the vehicle and the items found in the vehicle were seized. The dark
colored Jong sleeve pullover garment with a lighter colored thin stripe bisecting the chest area was not among
the items found in the vehicle.

The security video stills from the Hilisville, Vitginia Hampton Inn have been viewed by Ryan Schaad,
Shelly Schaad, and Michelle Money. These three individuals are close friends with Jason Young and have -
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SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA In the General Court of Justice
Wake County District Court Division

In _the Matter of: Michelle Young (06-141641)

known him for several years. Each of these three subjects have independently identified the person in the
security video stills as Jason Young.

On May 3", 2007 Detectives Spivey and Blackwell intcrviewed Pat Young, Jason Young’s mother, at
the Goins’ homne in Brevard, North Carolina. During the interview Mrs. Young stated that she had a list of '
itemmns that that were missing from the crime scene, The items were deseribed as follows: A white and yellow i
gold bracelet with alternating circles of the different colors of gold; an egg shaped sterling silver tooth box with
an attached ribbon (the box is very small and the ribban is so that it ¢an be pulled from under the child’s
p1llow)i man’s. platinum wedding baud; a platinum solitaire 2-3 ct diamond ring that sioed out due to “flecks™; a

pair of diamond ear rings; a pearl necklace; and $500 in cash that was i 2 “new” wallet in Jason Young's
closet. As of this time, these items have still not been recovered or accounted for.

In reviewing the financial records for Jason and Michelle Young, and as a result of interviews with close
friends, it is apparent that they customarily used bank and/or credit for most if not all purchases. In fact, Mrs.
Pat Young stated that the $500.00 missing from the crimes scene was money that she and other members of the
farnily reimbursed 1o Jason Young. Reportedly, Jason Young bad used a credit card to make purchases and
payments for the farnily on a frip to California. The family paid him back in cash.

Jason Young’s last recorded gas purchase prior to leaving the state of North Carolina op November 2°%,
2006, was at 7:32 pm at the Handy Hugo on S. Saunders St. in Raleigh, North Carolina. His next recorded gas
purchases were on November 3™, 2006 at 12:06 pm at the Get It Market in Duffield, Virginia and at 8:32 pm at
the Amoco Food Shop in Burlington, North Caroling. All of these transactions were made with the use of a
bank and/or credit card.

If Jason Young returned to his residence on the night of November 2™, 2006 and/or the morning of
November 3™, 2006, he would have needed to purchase additional fuel for his vehicle. In order to avoid making
a recorded bank and/or credit card transaction, a cash purchase would have been necessary,

Following the murder of Michelle Young, Jason Young relocated and moved in with his sister, Heather
MeCracken. Mrs. McCracken and her husband, Joseph McCracken, reside at 132 Timberlane Drive in Etowah,
North Carolina. Mr. Young continwed to reside with the McCracken’s until recently when he moved in with his
mother. Mis. Patricia Young and her husband, Gerald Melntyre, reside at 41 Mockingbird Lane in Brevard,
North Carolina, Mr. Young is living with his mother at this time.

On February 12™, 2008 Detective Blackwell of the Wake County Sheriff's Office spoke with Mes.
Patricia Young concerning the whereabouts of furttiture and other items removed from the 5108 Birchleaf Drive
Residence. Mrs. Young stated that several items taken from the residence had been placed in a storage vmit in
Etowah, North Carolina. Mrs. Young was not aware of the name of the storage umit.
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12/08/2008 MON 15:35 FaAX 9198340550

SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA

Wake County

Io the Matter of: Michelle Young (06-141641)

Fooe/038

¥n the General Court of Justice
District Court Division

Based nupon this affiant’s training and experience, it is believed the preceding facr.s establish probable

cause to believe that the described items will be found and will aid in the continnation of the Michelle Young
homicide mvestigation and the identification of the person or persons who acted as participants in the exime of

NCGS--1417 Murder,

For these reasons, this affiant respectfully requests this warrant.
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SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROL]NA

Walke County

In the Matter of: Michelie Younse (06-141641)

"ATTACHMENT #1
Photo of the outsole shoe desipn.

@010/038

In the General Conrt of Fustice
Districe Court Division
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SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA
‘Wike County

In the Maiter of: Michelle Young

(06-141641)

ATTACHMENT # 2A
S4ll photo from the Hampton I security video.

@o11/038

In the General Court of Justice
District Court Division |
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STATE oF NORTH CAROLINA In the Geneyg) Court of Justice
Wake Commty District Conyy Divigion '
In the Matter of: Mir:helle Young (06-]41641[ : -
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SEARCH WARRANT  STATE oF NORTH CAROLINA

In the General Court of Justice
Wake County District Court Division

In the Matter of: Michelle Yo 06-141641
= ol Michelle Young (06-141641)

ATTACHMENT # 2D
St photo from the Hampton Inn security video.
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Transactioy 0000724(_' .-

DS
815-858-Resp

. o R T-00007240  c-gogo:
00029197 /0003 SALE

MENS ATHLETIC 27,93
. (ORIGINAL PRTCE 39.9%0 ) .
. 30% 2 ITEM corog bIsc 11,97~ .
829108179127 woMens SANDAY, 39.90 el
018463258968 MENS CASUAL . 48.83 - . .. &
: ' ... fORIGINAL PRICE g9.09 )
- 30% 2 ITEM COLOR DIsc:® 20,97~ -
605950703027 Mgens ATHLETIC T . 26.94
. (ORIGINAL. PRICE 4499 }
"40% 3 ITEM coLog bisc 17,96~
SUBTOTAL : 143,790
<MSR>" VISA ~133, 886820
. o O
: . 0
= 7 YOUNG/gzlson L
NC TAX 6.50D0% 9.34
- RYS §:. A &
TOTAL S B L
CHANGE pUE 0.00 :

CARDHOLDER ACKNOWLEDGES RECEIPT aND | - .-
AGREES TQ PAY RROVE AMOUVT ACCORDING.. . . CoTTes
mec e -0 -CARD YSSUER AGREEMENT )
07/04/08 05:24 pM
MERCHANT Copy
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B - General —7’ . Notes ] J Transactionq r Certificates l I - Adjustme e E

[ Member Info

KSR b Full Namae - - YOUNG, MICHELLE M RY'S Nomber . " - Chapge Shnca Export: ©. | .- .
Lo Tigr . . REWARDS Last-Impnrt - 03/09/200% . .
[Sean:h
Search Ffﬂlds . . Value .
{Card Number. .. R __.::@]'_ .
fTransactiuhs S S . .
tBlore # .- L ‘Dote _Trans & . Emp & Typa ‘_'Itéms . Amt - . Pnks Honops Awacd l-
29197 07/04/2005 00:00 - 734 . - PURCHASE © 4~ " 143.70 1a4 0- NO--
29197 03/10/2006 00:00 2265 PURCHASE * 2 ' 134.84 135 0 NG -
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STATE OF NORTH CAROLINA

}Fue oy, — )

In The Generai Court OF Justice
WAKE County ElDistrict [ Supsrior Court Division
IN THE MIATTER OF:
Name
MICHELLE  YOUNG INVENTORY OF ITEMS SEIZED

PURSUANT TO SEARCH , .
G.5. 15A-223, 15A.284. 257

1, the undersigned officer, executed a search of:

ETOWAH. NC 25729

Faron, Promess T Viehitle Sasréhed Dot OF S2oren
FRONTIER SELF STORAGE
130 QAKLAND HILL DR, 02/14/2008

This search was made pursuam to
1 1. a'search wamrant issued by: JUDGE POWEL

O 2. consert to search given by:

3 3. other legal justification for the search:

The folloWing items were seized:
| CREAN COLORED STRUCTURE BRAND SWEATER S1ZE X1,
3 PEARY. NECKLACES

I BROWN PAPER COACH BAG WITH WHITE RAG AND RIBBON
PAPERWORY,

I PATR OF CHILD OF CHILDS FLIP FLOFS, PINK, SIZE 6

[Qver}
AQC-.CR-208, Rev. 5/9B
#1998 Administrative OFFiCe of the Caurts

860/2z200

Dngiegd - File Copy » Persor wioar Prafrerty Selec

0GGOPERETE X¥ad LEFET MOH 800Z/80/271
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SEARCH WARRANT  srare OF NORTH CAROLINA = g, the General Coppran Justice
. Walte County . st 0wt Division

‘Sug.&@
In the Magter of: Michel}a Yonng {06-141647 )

Confinaatioy of: Constitntes evidence of 5 crime and the identity of Person parﬁcipaﬁng ie a crime;’

Murder (G.S. 14.17)

Continnation of: Description of Property ¢ be Seized;

Continration of: Bescription of Persons to pe Searched and/or Seized:
N/A

Continuation of: Deseription of Vehicle to be Searched;

Nra

Continnation of: Deseriptiogn of other Pigce or Item to ba Scarched;

N/A

Continuation of: Probable Cause;
E

This afftant is » Deputy Sheritr/ Investigator for the Wak= County Sherifrs Office assigned to the Criminal
lovestigation Division. [ have been employed with the Wake County Sherigrg Offfice since April of 2004 and
assigned to the Crimina] Investigarion Divijsion sinee October of 2006, Prior ¢g Joining the Wake County
Sheriff™s Office, I worked for nine vears with the Durham Citv Poiice Deparrment. While with the Durham Ciqy
Police Bepariment 1 worked zg 2 Derectiv':, ana z Detective Supen’isoz, iz the Violers Ctimes Unis of the ’
Criminal Investigation Division. White SETViag with the Crimingl Investigation, Division T ibvestigated ang
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Bcefvg, SPecializag Tainipe
Tal, state, ang Iocal), and semjpay; Thishasinclu
Ring iy CIining) Investigayi 1S, interviag, and INTerrg gay; OR, statemay anaf
Cominal g Psychologieg Profiling. Criming] iuvcsﬁuaﬁvc alysis o
analyticq] Hvestieative lechy; i i

Lysis, Search Warrants,
o analysis. Elrme seepe analysis, CTime scepe Searches,
e, i . and Criming] inteﬂigence. € Affiap: Clrrags)
Ad SInent Erifieate aWarded py, the No Caroling Sh sE lon and
Standards C tssion “ompleted the (., Vesgation fleate Program Ough the N,
Justice Academy, ANC 1S & Clirppyyy North ¢ 4 Stage Certifieq timj

On NovembE:r 3 rd, 2

006, the Wake County Sheriffs Office ¥esponded 1, 5108 Birchie,r Drive, Raleigh,
North Caroling in e SIence 1o tha urder ofF Michelje Young, Her Sister, Meredisp, Fisher, discovereyg M.
Young's body, Mered; 15her Yeporied thar ©had stopneg by the Birgh]e L ve location at the
the decedenss hushay ason Young, CeOrding t, Fighay?
&)

at ]2 hours (72, 0 pm), B the oy
UIS from kg home Drinter for Coac an .
Considered a6 4 belateq ; 3 ]

Bdbag vy e Ported]y being
e ers: , Young o Mrg, Young. Their wagq; ;
Was on Octo ber 3 2006, however, they were Actually arrie ]

& Compuper data
ATIVIng 41 the I-Iachpton in I—Eﬂsviﬂe,
10 longer beep available for Purchase 4,

Meradis, Fisher pzc Stated that ghe SSponded 19 pe, SiSfer’s > Dassed Urough fre Umse
and enterag the Tesidepee ugh the farage / kitchen door. Onee mside gha Walleed tjn-ough th
ulﬁmatély discovereg the deceday, Iying op the floor of her bedroopy, In addition; 14 cliscovcdn
the decedent’s child Wasg Teported)y, discovc:red by Mereditb. Fisher , . The Child wag found On, whay
appeared tq be, Jason Youngs side of the beg inthe Mastey bedroop, )

After locating o decedans, Ms. Fishe, called 911, nee "esponding deputieg artived o ¢ 108 Birchjeasr Orive
they Secureq (he Stene ang 1 Wag Procesgeq by the Ciy ~ Colmry Bureay of Iden‘ciﬁcation. Sa

Crime spepe Processing Iemg thas 8Y bs of ap e:vjdentiaqz val i
STImE seene mMay nsag &dditiona; aaalysis or Processing i, order 10 determip, the exfant of th
value Thie WaS the caga VAith severs; ftern- taken frop, 4 ] i
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SEARCE WARRANT STATE OF NORTH CAROTINA kn the General Court of Jastiee

Walke County _Sm Cowrt Division
L ae

In the Matter of: Michelle Yonn (Be-141641) ' ' : :
St agtier of. chelle Yonpe !

According to the Young family, the victim®s hushand, Jason Young was informed of his wife’s death on

the evening of November 3™ 2006. This supposedly occurred upon bis arrival at his mother’s home in Brevard,

contacted by Detectives from the Criminal Investigation Division of the Walke County Sheriff's Office. During
their brief conversation, Jason Young stated that he would not be willing to speak with the investigators 1nfi] he
had secured legal counsel. The imvestigator was attempting to enlist Jason Young’s assistance in the early
stages of the investigation so that he could do 2 walk through of the residence to look for items that were

e —————

However, he refused to come to the scene or 10 contimne speaking with investigators. In addition to refusing to
Cooperate with the investigation, M, Young did not nquire as to his daughter’s wellbeing or the nature and / or
canse of his wife’s death The conversation concludes with Yason Young hanging 1ip on the investigator who is
speaking with him. As of this date, Jason Young has not volontarily assisted in any aspect of the investigation -
into his wife’s death, he has not sade an inguiring into the progress of the case, and he has not been interviewed
by investigators despite requests in person and through his attorney. .

In an attempt to learn as mnch ag possible about the Yourg®s habits, patterns, and ifestyle, several
mvestigative technigques were employed. Interviews were condneted with the Young’s fitends, family, and co-
workers and, pursnant to search warrants and sourt orders; various forms of electronic communications wers

As a result of the investigation it was leamed that Jason Young Jeft Ra.leig_h on the evening on November
2™, 2006 and headed 1o Virginia in order to attend a meeting a1 the Dickenson Commmunity Hospital in
Chntwood, Virginia op November 3™, 2006 at 10-00 am. It was also leatned that M. Young was 35 minutes
late for the meeting according to a representative of Narton Community Hospital. (Dickenson Community
Hospital is a critical aceess hospital owned by Norton, Community Hospital) The hospital representative who
met with Mr. Young said that he excused his [ate arrival o the meefing as 2 result of getting lost. The hospital
Tepresentative continued by describing Mr. Young as being “hyper” and “this looked like it was nervonspegs™.

While conducting the investigation into Jason Young’s whereabouts on November 2% 2006 thry
Noveraber 3™, 2008, investigators became aware of a possible relationship between Mr. Young and a woman by
the name of Michelie Money. As already stated, various electronic communication records and devises were
analyzed. This analysis’quickiy revealed that M. Young was in engaged in an extramarital affair with Mg,
Mones. Mrs. Monew was interviawe= about the relationship and admitted that she was in Frequent
covamunicatioy with i, Young and that thejr rsiatronship included 2 physical elernent as well.
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SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA En the Gensral Court of Justica
Wake County Brrsted=s Comrt Division
S e Ml
Io_the Matter of: Michelle Young (D&-121641) )

On November 16", 2006 Mrs. Money was interviewed about her relationship with Jason Young, She
provided investigators with 2 detailed accownt of a visit she received from M. Young during the weekend of
October 7%, 2006. During the visit Mrs. Monsy stated that she and Mr. Young had sexusl intercourse on two
oecasions. '

A male fiiend of Jason Young™s was interviewed during the course of this investigation and he
commnborated Mrs, Money’s statements. The friend stated that Jason Young’s told him that he loved Michelle
Money and believed that she loved him as well. In addiion the fiend says Jason Young stated, “Mis. Money
and her husband were trying 1o have a child, but Mrs. Money stated she hoped it would be hig.”

A.search warvaot for the Young®s E-mails and computers lead investigators to find the following E-nail
exchange from October 28%, 2006, ; .

Michelle Money - “I hope your doing okay! IMY and ¥ am sorry that you are having a bod day.

Twish thent [ could make everyday a great day Jor you and you do the same for me. [would change thins if we
could but we can’l. I'wanf to enjoy what I can and make the best of it. Ilove that we are open and caring end
loving and sharing with each other. It is so important. I feel so Iucky that I have all that from you and have
you inmy life.

Ly

Tason Young -~ “mssing you so much.._got a nice beer buzz_. after houwrs of "counseling " with meredith end
debatingfarguing with michelle, thavk God for meredith is all I can say...thar girl is so level headed and
cool...once again, a “bigger” girl with a cool personality™

"1 feel lucky just to know you, much less love you, bui i do.

{ don't know how all this happened, but i know how it will end up...two broken hearss...but, i don't care. i know
there is pain in my future, but you are so worth it, ever ifit's only Jora “blink” in time. "

Michelle Money - “Missing you so muchlf! Iwor't even get in to my husbands lack of rema, affecton,
arremtion, eic... ” .

"1 am glad Meredith was there 1¢ support you and [ am sad for vou and Michelle that if is not a good mix, |
wish things ware difizrent for all of us "

“Miss vou forzs!
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SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA In the General Conrt of Justice
Walke County ‘Bt Conrxt Division .
Soup erior- !
In the Mistter of; Machelle Youns (06-141641) :

The last recorded phone call made by Jason Young on his cell phone on Novernber 2™, 2006 was to Mrs.
Money. 3t was one of approximately fifty phone calls and text messages calls between the two parfies on this
date. (There were approxmmately 980 phane calls and text messages between Jason Young and Michelle Mozey
between the date s of October 47, 2006 and November 3™, 2006) On the morming of November 3% 2006
records show that Jason Young made his first phone call to Mrs. Money at 7:49 am. '

. A fuzthca_- examination of Jason Young’s cell phone records revealed trends and data that are of interest
in the investigation of this case. Jason Youug recorded the following calls to his mother, Pat Young during the
thirty days prior to, and including, the homieide:

Oclober 4™, 2006 ~ 1 call
October 5%, 2006 - 5 calls
October 6™, 2006 — 3 calls
October 11%, 2006 — 2 calls
October 127, 2006 — 1 call
October 13™, 2006 ~ 4 calls
October 15%, 2006 — 5 calls
October 16%, 2006 — & calls
October 17%, 2006 — 1 call
October 18™, 2006 - 5 calls
October 19%, 2006 — 6 callg
October 207, 2006 — 3 calls
October 21%, 2006 ~ 1 call
October 22™, 2006 — 2 calls
October 24%, 2006 — 10 calls
October 26™ 2006 — 5 calls
Oetober 28™ 2006 — 3 calls
October 30™ 2006 - 1 call
October 315 2006 — 1 call
November 1%, 2006 — 1 call : s e
November 2™, 2006 ~ 6 calls
November 3%, 2005 ~ 28 calls

. The twenry-eight calls between jason and Pat Young werc not the norm aceording to the records. In
addition, the twenty-eight calls all oceurred prior to 1:37 pm. After 1:37 pm or: Navermber 3%, 2006 ali zalis

Y

bervreen Jason Young and Pat Young ceased. The 911 call from Meredith Fisher was placed at 1373 hours. Pat
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‘SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CARGLINA In the Geneyal Court of Justice
Wake County BT Court Division

' . Soparior
In the Mafter of: Michelle Young (06-141 641}

Young has stafed that she did not want to inform Jason Young of his wife’s death while he was in transit
However, this was not the case with Linda Fisher, Michelle Young’s mother.

Accordmg to Jason Young's cell phone records, he received four calls from Linda Fisher on November
3™, 2006. Despite the fact that a ¢all from Mrs. Fisher would be an unvsual ocevarence, (When looking at Jason
Young’s cell phone records for the thitty days prior to the murder, there are only two calls between hirn and his
mother-inlaw, Linda Fisher. These calls are from Mr. Young to Mrs. Fisher and they occumed on October 12%,
2006 at 1001 hours (10-01 am) for O seconds (possibly a text message due to the dnration of the cail), and on
October 16™, 2006 at 1641 hours (4:41 pro) for 37 seconds.} Mr. Young did not answer her calls, respond to her
messages, Or retum the missed ealls. The calls from Linda Fisher to fason Young on November 3™ 2006 were
as follows: '

November 3%, 2006 (1:52:04 pm) for 0 seconds
November 3™, 2006 (1:53:23 pm) for 44 seconds
November 3™, 2006 (2:51 pm) for 0 seconds
November 3™, 2006 (2:52 pm) for 38 seconds

Cell Phone records frora November 3%, 2006 show that Jason Young calied his voicemail and checked
his messages According 10 Mrs. Fisher, when she called Jason Young she leit a message stating, “7 need lo
talk to you. Please call me back * When Linda Fisher made this call and lefi the message, Jason Young was on
the phone with Michelie Money. Records show that Jason Young did not return this call nor did he call his wife
or sister-in-law 1o see why Linda Fisher was calling him. The failuge to return her call needs to be placed in
context: A eall from Linda Fisher wonld be namsual according to the phone records; Jason Young has a preguant
wife at home and he has called her twice without reaching her (According o records, Jason Young called
Michelle Young's work number at 12:02 pm and he called her cell phone number at 12:17 pm).

Tason Young only made one phone call after the calls from Linda Fisher. The last phone call, prior to
areiving at his mother’s home in Brevard, North Carolina, is to Michelle Money. Jason Young calls Mrs.
Momey at 2:05 pm and, according to the phone records, 1alks with her for approximately 27 minutes. Jason
Young stops using apd answering his phone until reaching his mother’s Brevard home at approximately 3:30
pm. (Paf Young, Jasen Young’s raother, stated that Jason Young ammived at her home between 3:3() pm and 4:00
pm. He got our of bis vehicle wearing a white shirt and tie, dark pants, dress shoes, ard he had his blazer slung
over his shoulder. He wore these same cloths on the trip 1o Raleigh Mrs. Young added that she had her son put
op a light tan colored swealer with some butions because she was concerned that he might go mnte shock during
the nide to Raleigh)

Durmg the investigation dstectives with the Véake Counry Sheris"s Office discovered inst the:
relationship hetween Jason Young and Michelle Money did not end when Mickelle Young was murdere
Phona records show that there were approximately rwo hundred and seven cell phone coniacts berween tha tvo
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SEARCE WARRANT  STATE OF NORTY CAROLINA In the Gemeral Court of Justice.

Wake County . sﬁm Conrt Division
s o

In the Maftter of: Michelle Younp (86-3141641)

frorn. December 187, 2007 to January 25%, 2008. There was also at ieast one face-to-face meeting between the
two during the summer of 2007 that ocenrred in Myrtle Beach, South Carolina. :

The relationship with Mrs, Money was not the only evidence that investigators found concerrmng
troubles in the Young’s marriage. Detectives interviewed 2 foprmer co-worker of Mr. Young, on November o
2006. The following statements and observations Were tecorded-

“She advised Jason often talked abowt his family, however he did not talk about Michelle on "glowing tsms.*
He often made statements to (forvoer co-worker #1) such as, "I'm pot getting sex” and "She bribes me for sex ™
Ms. (former co-worker #1) advised Jason did pot appear t0 be happy being married to Michelje a large majority
of the time.” _

“Ms. (former co-worker #1 )described Jason as a person that-feels things iatensely and has tense emotiops. She
advised Jason liked women and was very flirtations,”

“(Fommer co-worker #1) advised npon hearing of Michelle's death, she felt Jason nught have been involved.”

A second former co-worker of Mr. Young was also fnterviewed on November 9%, 2006 with the
following statements and observations recorded:

“(Former co-worker #2) advised upon beginning employment with Sentric Medical, Jason Young was assigred
to frain her. She advised directly after begiuning training with J ason, he began talking inappropriately with her
about sex. (Forraer co-worker #2) described Jason as being "too open with his thoughts." She advised many
conversations made her feel uncomfortable. Jason often talked about being sexually frustrated with his wifs,
On one oceassion, fason described himself ac a "Boob Man" and advised he was a homy persor. He advised his
wife, Michelle, would not let inm "touch her boobs.” fason advised {former co-worker #2) that Michelle had
ingecurrties with her body and that he wanted to stagt trying io have another child, so that he conld “just have
sex."™

(Former ca-worker #2) advised JTason would often compliment her on her looks, stating, "You're a pretty "
She advised Jason didn't talk about Michelle half as much as he talked about his davghter, Cassidy. In most
instances that he would 1alk about Machelle, it was usually in reference to her sexna) problems,” _

“8he advised she observed several flower arrangements for Michelle at the wake, but stated she found it odd
that none of the arrangements were from Jason.”

On May 3, 2007 & friend of Jason Young’s was interviewed, The fifend stated that Jason Young told
them that he was unhappy in his marriage and never would have marged Michelle Young if she had not gotten
pregnant. The friend did not recall the exact date that the statement was made. However, they did remmember
that it was said prior 1o the autornobile aceident involving Yasop and Mishalis Youner, This waz the accident
that procesasd Michelic Young's miscamriage,
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v the Matter oft Michelle Youny {$6-141641)

In e~mails that were refrieved during the investigations, Jason Young was found 1o have denied or
hidden his marital status_. In an e-mail from May 18%, 2006, Mr. Young has initiated contact with a fernale who
bad attended Carnp [llahee in Brevard, North Carolina. Mr. Young hed been an instructor at the camp in his late
teens In the e-mail he is discussing a nrmtual fiiend. ' !

Subject: RE: Camplllahes
Frorm: jason young
Date: Thu May 18, 2006 7:40 arn

“From there, we stayed in touch, i didn't end up getting married, she found sormeone and did. i reaﬂ_}:'thz‘n}c we
rnake great friends, and that's it do I find her attractive._sure, she's ot put 5o are you and gabout a milliorn

otker girls out there. timing, 1 have learned is as important as anything iv regards to relaionships...and a bit of i
Iuck or lack thereof....

The May 18", 2006 e-mail was not the only e-mail discovered by investigators. In an e-maif exchange
berween Jason Yonng and his sister, K_Im Young, he expresses some of his thoughts on the investigation that he
has not cooperated with. The following are excerpis are from this E-mail.

Jason Young - “Recall what we were discussing, it was YOUR statement that Roger was somehow berefiting
financially by this being drawn out.  That is simply WRONG and is an asswnpiion on your part that is based on
nothing The FACT is, there is a set amount for this investigative process. PERIOD. [f this investigation lasts
3 months or 2 years, he doesn’t “benefit” from the longevity. His ONLY concern is for me and that hopefully
there will NEVER be an arrest.™

Jason Young - “"The only thing that matters is the investigation itself and you can see that is has led 1o
nathing.”

Jason Young - “J hired « good atforney (which I didn’t even imow at the time, thzy were just recommended) and
Thaven’t been arrested even though i1's been obvious that the focus has been on me. [ am going 10 continue 1o
Jollow what they say.”

The following quotes are from the same E-mail exchange between Jasan Young and Kim Young. in this
part of the exchange, Kim Young has written z long statement. Jason Young hes entered his rebuttals into 2
copy of her original statement.

Kimt Young - “/f vou think public opinion doesn i matter ther vou are Iiving in & very naive isoloted world
Fou are very insuicled in Brevard and have yip clue ouf a7 thal proiocied linle world abeut wha is and isn's
being said, including by vovr awm close friends, some of whom vehe de heve doubi s abowt vou this hes sone on |
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Walie County Bl Court DMvision :
Supeciar
In the Matter of: Michelle Youne (06-141641)

for so long with so many thing being said by the media and police that neither you nor Roger ever address. As i
time goes on that only progresses.”

Jason Young - “There are glory “lawyers” out there that will do anything and everything to gt in the news.

Tharnk God, I do not have one. Thank God, I live in my "insulated” warld, but I don't CARE anymore about :
what is being said about me. It as very clear to me from the start that there will be a PUBLIC tria! and what |
REALLY happens. A public irial does nothing, zero, zilch. [fit filters out “true” friends then grear, Ican’t

imagine you being privy to conversations with my “close friends", but meybe you ve changed ond hengout in i
Raleigh with them on ¢ regular basis .. 777" .

Kim Young - “What happens when her litile friends aren 't allowed to come play with her or .s-pemz’ the night
because rumor is hey daddy killed her mommy?

Tason Young - “I dor'’t think that would ever happen I think you are being extremely dramatic end very
unrealistic. Your whole world is based on the people yu know and who know about this situation. You spend
your days on the internet going into chatrooms where you 're not going o find amthing good written about the

. siruation, but in time, things will die down. Most people out there don’t know one thing about ary of this. - Your
are right, I am here in Brevard, but in little old Brevard there was a big article written about this and you fmow
how & Smafl town talls. Stil though, the majority of folks have no idea and that amownt will continue to .
decregse with time. Think for a moment, how many crimes and murders do you recall? Whar details do you
lmow about that situation? Did you even hear about the murder in Durham about a year ogo under similar
before you started your indernet chat room time? T doubt it.., [ bet you can 't even name the husband who moved
out West to be with family qffer the murder. Was he a suspect? Is he still? 1don't know but I do kmow that 7
wouldn 't recognize his name or his face if ke or his kid walked up to me tomorrow. ”

Kimn Youong - " Have you thought about the day when she asks you why you were having a relationship with
someone else? How is that going 10 make her feel? "

Tason Young - “Yes [ have, and it is not going ta be an easy time jor me, but it will have to happen. [don't
Jorow how it's going to make her “feel .

" Kimn Young - "“When you celled me when Michelle was pregnant and said you were getiing married, ] asked
you if you were ready for that responsibility or if you would resenr it? You said you were ready. ™

Jeson Young - "ok, and your point is???72"

Kim Youzg - ~Yowr actions nere affec everyining aoui e regt of Cassie s lije ang you need 16 think abent
thar”
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SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLINA In the General Cowrt of Justice
Walte County : L5 Court Division
DopErias

In the Mazatier of: Michelle Youne {06 141641)

When computer search topics are reviewed from Jason Young’s computer, the following search items were
found:

- Real-estate searches and owner list information for Jason Young and the 5108 Birchleaf Drive address

- Searches for Machelle Money and Michelle Money Florida

- Ene Rudolph

- Free porm movies

- Ischemta (NOTE: This is defined as a decrease in the blood supply to a bodily organ tissue, or part
caused by constriction or obstruction of the blood vessels.)

- Pmdential Properties Sowerby

- Gay bars and gay bars New York City

- Opportunity

- Anatomy of a knackout

-  Head frauma knockout

-  Divorce

- Right postenior parietal occipital region (NOTE: The accipital region is the back of the head)

(NOTE: The search items found on the computer occusred prior to the homicide. The computers and the
recoversd data were seized pursuant to search warrants.)

Duzing the crime scene search of the residence conducted by the City-County Burean of Identification, a
pillow was located in the vietim’s bedroom. This pillow contained two footwear impressions in what appeared
to be bload.

During subsequent analysis by the City-County Burean of Identification, one footwear Impression was
identified as a “Frankiin” brand athletic type shoe through a footwear database. The number 10 conld be seen in
the irepression. The other footwear impression could not be identified.

The unidentified footwear impression was subrmitied to the NC State Bureaw of Investigation (SBI)
Laboratory. Ageut Karen Murray of the Latent Evidence section of the SBI Laboratory continued searching
footwear databases in ay aviepap? to identify the shoe. On December 11,.2007, Agent Murmay emajled 2
photograph of the unidentifis footwear imyression to Mickael Smith of the Federal Bureau of fnvestization
(FBI) in Quantico, Virginia. Smith condneted a search through the FBI Footwear database in an attempt to
1dentify the brand of the unidentified footwear impression. The unidentified footwear impression couid not be
tdentifed
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.SEARCH WARRANT STATE OF NORTH CAROLYING It the General Coust of Justice
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In the Matter of: Michelle Voung {06-141641)

Smith advised Agent Murray he would continue to search the database on a regular basis due to the
database being continuonsly updaied.”

On January 25, 2008, Smith telephonéd Agent Murtay and advised that he found a shoe that comesponds |
with the unidentified footwear impression loceted in the bedroom of Michelle and J ason Young. Smith
concluded the footwear impression was made by a “Hushpuppies™ brand shoe. Smith’s co-woiker, Erc
Gilkerson, reviewed the comparison and agreed with, Smith’s conclusion. Agent Murray also reviewed Smith’s
comparison and agreed with his conclusion,

Smith contacted Tom Riha of “Hushpuppies” brand shoes located in Rockford, Michigan. Smith
requested information pertaining to what models of “Hushpuppies™ brand shoes had the same outsole design as
the saraple mn the FBI database which was compared 1o the footwear impression left in the cime scene. Agent
Murray also spoke with Riha directly about this matter. Riha informed Agent Murray that two separate models
of “Hnshpuppies™ had this same outsole design, He stated “Hushpuppies™ models “Rellville” and “Sealy”
contained this specific outsole. Both models had been discontinued. Riha to]d Agent Murray there conld
possibly be another model that contained this same owtsole design but ke needed to continne searching lns
records. Since the shoes were discontinued, stores no longer camried the shoes to be sold but that some Inteynet
shoe sites could possibly have a pair. -

On December 6™, 2006 ap inquiry was made to DSW Shoe Warehouse dus to attemnpiing to locate shoe
purcbases made by Jason and Michelle Young. A DSW shoe warehouse card was located as part of the crimne
scene search of the Young's vesidence. DSW provided a printont pursuant to a Court Order showing purchases
made by Jason and Michelle Young.

DSW records reflect that on July 4, 2005, Jason Young purchased four pairs of shoes from DSW Shoe
Warehouse in Caxy, NC. The four pairs of shoes were described as: 1) Resbok white/red Net Hex men’s
basketball athletic leather, size n/a; 2) Candies C-Delfin wood Jow hee] buckle with bow slide, junior leather
sandal, size 7; 3) Hush Puppies Orbital plain toe slip on men’s casual Jeather shoe, size 12; and 4) Adidas
white/navy Fortitude mer’s leather athletic jogger. ‘

An inquiry was made 10 “Hushpuppies” to detenmine if the Hushpuppies “Orbital” shos had the same
outsole design as the “Bellville” and “Sealy” models. Tom Riba reseazched the shoe and telephoned Agent
Murray 1o advise her that the “Orbital” model did have the same outsole des; en as the “Bellville” and the
“Sealy”, therefors, it kad the same outsole 2s the footwear irapression in blood located inside the crime scene.
This shoe had alse been discontinued,
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SEARCEH WARRANT STATE OF NORTH CAROTINA Y the General Court of Fustice
Wake County 2pivters Court Division
Supecior
En fhe Matter of: Michelle Yowne (06-1431643)

Riba told Agent Murray that he could inquire with the Hushpuppies mammfacturer in China to determine
if he could have a pair of “Orbital™ shoes made in size 12 which was the size that DSW records reflect Jason
Young purchased from DSW. _ _ )

Riha sent copies of DSW purchase orders and shipping records of shoes purchased from Hushpuppies.

" On November 7%, 2006 Jason Young was served with a Non-Testimonial Identification Order
coxapelling him to appear and allow for the collection of certain standacds, The standards inchnded fingerprints,
hair samples, and blnod. The order also allowed for the collection of photographic evidence. As a part of this
procedure photographs were taken of Mr. Young’s hare feet. In the rhotographs blister like irritations can be
seen on the sides of his feet. The most prominent areas seem to be along the sides at and near the little toe and
the area above and behind the big toe.

On Augpst 5%, 2008 a board certified podiatrist, viewed the photo graphs of Jason Young's feet from the
Non-Testimomial Identification Order. He stated that the blister like firitations were consistent with someone
who may have been wearing shoes that were too small for their faet..

In reviewing the Birchleaf crime scene, bottles of Tyleno! Extra Strength adult cold medicine and
Pancof-PD were found in Cassidy's room. Both medications were located on the shelves / buich area in her
roorn. The other medications on this shelving unit appear to be Eckerd's brand children's vitamins, children's
Guirmy Vites vitamins, a bottle of Hot Steam Liquid, and two addifional bottles whose labels cannot be read.
One of the bottles appears to contlain a white cream-like subgtance.

The following information on Pancol-PD is from Drugs.com:
Generic Name:! chlorpheniramine, dibydrocodeine, and phenylephrine

Chlorpheniramine is an antihistamine. I blocks the effects of the naturally occurring chemical histamine in the
body ard reduces congestion

Dihydrocodeine is a narcotic. It is a pain reliever and a cough suppressamt.

Phenyplephrine is a decongestant. ft works by constricting (shrinking) blood vessels (veins and arteries) in the
body. Constriction of blood vessels in the sinuses and nose decreases congestion.

Use caurior when driving, operating machinery. or performing other harardous activities, Chlarpheniramine,
difydarocodeine, and pherylephrine may cause dizziness or drowsiness.
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In the Matter of: Michelle Young (06-141641)

Chlorpheniramine, diftydrocodeine, and phenylephrine may inerease the ffects af other drugs that cause
drowsiness, including antidepressants, alcohol, antihistamines, sedatives (used to treat insomnia), pain
religvers, anxiety medicines, seizure medicines, and muscle releeants,

Dihydrocodeine is habit forming. It is possible become physically and/or psychologically dependent on the
medication,

The safety of chlorphenivamine, dikydrocodeine, and phenylephring for children younger thon 2 Yyears of age
kas not been established .

Ifyou experience ony of the fo]lqwfng serious side effects, stop taking chlorpheniranine, dihydrocodeine, and
phenylephrine and séel emergency medical attentior: or contdct your doctor Immediotely: -An allergic reaction
(difficulty breathing; closing of the throat; swelling of the lips, tongue. or face; or hives); or ~confision,
hallucinations, or vnusual bekavior.,

Other, less serious side effects may be more likely (o occur. Continue to take chilorpheniramine, dikpdrocodeine,
and phenylephrine and talk to your doctor if you experience ~dizziness, drowsiness, or sleepiness: -restlessness
or irritability; -blurred vision; -constipation; -dry mouth, nauseq, vomiting, ar decreased appetite; -muscle
twitching; -swedling, -ifching: -decreased urination; increased sensitivity to light.

The following mformation on Pancof-PD is from everydayhealth com:

FPancef PD Liquid showld be used with extreme caution in children; safety and effectiveness in children have nor
been confirmed.

A review of Jason Young’s wage history file shows that Pan American Laboratories employed him in March
of 2004, April 0f 2004, and January of 2005. Wher an Intemet search done for Pan American Laboratories it
shows that the company has changed i{'s name 1o Pamlak LLC.

Jason Young’s connection to Pamlab / Pan American Laboratories is being noted because they
manufacture Pancof PD.

On May 291h, 2008 a court order for Cassidy Young's medical records was obtained. The reason for
oblaining the records was to determine if Pancof PD-had ever been prescribed for Cassidy Young. As stated
Pancof PI> ts a medication that was located on 2 shelf in Cassidy Young's room on November 3rd, 2006. Tt 2nd 2
bottle of Aduit Extra Strength Tylenol were the only non-children's medications seen om the shelves  Pencof Pd
15 noteworthy because o1'if's possible sieep indusing side effecrs.
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In the Matter of: Michelle Yougs (86-141641)

A reviewed of the copies of Cassidy Young's medical records reveled no mention, prescription, or
reference to Pancof PD. However, there were references, suggestions, and preseription noies CORCErning
children's medications, ibuprofen, Tylenol, and rash crearms.

The records also asted as conformation that Fason Young worked for Pan American Laboratories. On an
insurance form dated Aprl 2nd, 2004, it lists Jason Young as Cassidy Young’s father and gives his employer as
being Pan American Laboratories. The form appears to bave been signed by Michelle Young,

As previously stated, Jason Young was formerly a sales representative for Pan American Laboratories.
Pan American Laboratories is now doing business as Pamlab. Pamlab was contacted op 07/14/08 and the Wake
County Sheriff’s Office investigators requested information on Mr. Young’s employment history. Investipators
specifically requesied to know about which medications JTason Young had received training and which
medications be had been piven samples.

The following reply was received from Pamlab on 07/21/08: .

“Our Compliance Departreent was waiting for my retum in order 1o send information o you There may have
been a communication error on my part and I apologize for the delay.

Jason Young was a pharmaceutical sales representative for Pan American Laboratories fom 3/ 18/2002 -
1/24/2005 when he resigned for another job. During the eourse of his employment he would have been
thoroughly trained in produet knowledge for all produets he sampled.

Attached 1s 2 report showing products sampled by Jason Young .durin}g the period 1/1/2004 through 12/31/2005.
Please let me know if you require any additional information.

Lee Ingles

Director of Human Resources

$85-867-5761"

In the aitachment to Pamlab’s reply, Pamlab listed Pancoff PD ag a-medicaﬁoﬁ that was represeuted by

Mr. Young, It lists Pancof PD 15 ml. and Pancof PD> 4 0z, as being the medications and sample sizes that were
issued to Wir: Young by the company. - ) I

Upon review of the invastigation thus far. and due & &~ lach of coonzration. Jason ounas

participation in hie wife’s murder cannot be ruled out.
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